



**CITY OF / VILLE DE  
BATHURST**

**POLICY**

**TITLE: DISPOSAL OF FILL**

**Policy No.** ..... **1983-17**  
**AUTHORITY:** ..... City Council  
**EFFECTIVE DATE:** ..... Dec. 5, 1983  
**Supersedes:** .....  
**APPROVAL:** ..... City Council  
**AMENDED:** .....

**WHEREAS** There presently exists no City policy governing the disposal of excavated earth as generated by the City Works Crew during its everyday operations; and

**WHEREAS** excavated materials are required for City of Bathurst operations such as:

1. Landfill
2. Snow Dumps
3. Road Shoulders
4. Widening of Turning areas

**AND WHEREAS** the Administration recommends that spoils materials be disposed of on City property only.

**NOW THEREFORE BE IT RESOLVED** on a motion by Councillor H. Brideau, seconded by Councillor J. Ryan that all spoil materials generated by City Works Crews during its everyday operations be disposed of on City of Bathurst property only, without exception.

Motion Carried.

**POLITIQUE**

**TITRE : ÉLIMINATION DES DÉBLAIS**

**POLITIQUE N<sup>o</sup>:** ..... **1983-17**  
**AUTORISATION :** ..... Conseil municipal  
**DATE D'ENTRÉE EN VIGUEUR :** ....le 5 déc. 1983  
**Remplace :** .....  
**APPROBATION :** ..... Conseil municipal  
**MODIFIÉE :** .....

**ATTENDU QU'**il n'existe présentement pas de politique municipale concernant l'élimination des déblais provenant des travaux d'excavation effectués par les équipes des travaux publics de la Ville de Bathurst; et

**ATTENDU QUE** des déblais excavés sont requis dans les activités de la Ville de Bathurst telles que :

1. Site d'enfouissement
2. Décharge de neige
3. Accotements des routes
4. Agrandissement des aires de virage

**ATTENDU QUE** la direction recommande que les déblais soient éliminés sur les terrains de la ville seulement.

**QU'IL SOIT DONC RÉSOLU,**  
Suite à une motion du conseiller H. Brideau,  
Appuyée par le conseiller J. Ryan,  
Que tous déblais provenant des travaux d'excavation effectués par les équipes des travaux publics de la Ville de Bathurst doivent être éliminés sur les terrains de la ville de Bathurst exclusivement, sans exception.

Motion adoptée.